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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №38

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 23.02.2021г. от 10:00 часа

Днес, 23.02.2021г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 12 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието, като го подложи 
на гласуване.

Г-н М. Паргов изказа благодарност за включването в дневния ред на доклада за 
Манолаки Ташев

Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 12 гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 1 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА21-ВК66-1398/Ю.02.2021г. относно: Съставяне и приемане на Сборен 
бюджет на Столична община за 2021 год.с вносител Йорданка Фандъкова - кмет на 
Столична община.

Г-жа М. Едрева отбеляза, че докладът е разгледан на предишното заседание на ПК 
и даде думата за повторно обсъждане.

Г-н В. Калановски заяви, че групата на ДБ е внесла официално своите предложения за 
изменения централизирано към г-н Барбалов.

Г-жа М. Едрева предложи да се обърне внимание на ресорите, в които работи комисията 
и какви са предложенията и източниците на финансиране



Г-н М. Паргов отбеляза предложения са направили, а именно - първо компенсации на 
родители с деца неприети в яслите (7 милиона лева) средно 300 лв. на дете, в 
предложението е даден и разчет от къде да се добавят средства. 2-ро рехабилитация на 
ул. Народно хоро в район Овча купел (вече отразено и включено) другите предложения 
са за ремонти на ДГ и включително от къде да се набавят средствата

Г-жа М. Едрева се изказа, че по отношение на източниците на финансиране, реални 
приходи и разходи, е необходимо съобразяване с ограничаващ фактор, каквато е 
цялостната стойност на бюджета.

Г-н С. Колев защити бюджета и каза, че се радва за ул. Народно хоро, която е намерила 
своето място. Видът в които е предложен бюджетът е ограничен спрямо приходите. 
Мисли, че бюджетът е приличен. Реален бюджет, ще доведе до реална промяна в редица 
политики (инфраструктура). Завършването на ринговете от 1938г., и ДГ-и са тотален 
приоритет.

Д-р Койчев заяви, че подкрепя бюджета убедено и непоколебимо и счита, че е 
балансиран и обезпечава устойчивите приоритети. По време на сесия ще се чуят 
популистки предложения с цел популярност. Колегите от ДБ са анонсирали някои неща, 
относно компенсации за родители, което е справедливо, но и контрапродуктивно - 
компенсация за неползвана услуга. По трудно изпълнимо.

Г-жа М. Едрева отбеляза, че компенсацията за родителите е вече факт с решение на НС, 
а предложението на колегите е за яслена възраст. Образователната система обхваща 
градинска възраст. Яслената е възраст изискваща специфични медицински умения за 
отглеждане на малките деца. Ангажиментът спрямо образователната система е поет и 
изпълнен.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 7

Против 5

Въздържали се няма

По т. 2 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-1213/05.02.2021г. относно: Промяна на бюджета на 
Столична община за IV-то тримесечие на 2020 г. с вносител Дончо Барбалов - зам.- 
кмет на Столична община
Г-жа Мариана Симеонова представи рутинен доклад за бюджета с реално постъпили 
приходи. Предвижда се доставка на 13 ниско съчленени трамвай и мотриси.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12



За 8

Против 2

Въздържали се 2

Гласуване
М. Едрева - за
Б. Бориславов - за
Антов - за
Кръстева - против
Койчев -за
Калановски - въздържал се
Стефанова - за
Вучев- за
Стамаотв - за
Виделов - против
К. Паргов - х
М Паргов - въздържал се
С. Колев - за

Г-жа Малина Едрева запозна ПК, че следва поредица от доклади, свързани с 
изменняита в закона, които дадоха възможност за строителство с нови параметри.

По т. 3 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК08-16385-[3]/16.02.2021г. относно: Приемане на технико- 
икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
изграждането на пристройка на три етажа към детска градина в УПИ 1У-за детска 
градина, кв. 522, м. "ГГЦ - Зона Г-14" по плана на гр. София с вносител Николай 
Александров - кмет на район „Оборище“

арх. Владимир Колев, гл. експерт, устройство територия и контрол на строителството 
представи доклад за намалени отстояния на присторйка към 104 ДГ в София. По 
наредбата с отстояние от 15 м. не може да се изпълни такова строителство - представени 
са предложения за намалени отстояния за сроителството на тази градина.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма



По т. 4 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК08-2501/17.02.2021г. относно: Решение на СОС за промяна в 
наименованието на улица, находяща се в гр. София, Район „Красна поляна” от 
„Михалаки Ташев” на „Манолаки Ташев”, поради допусната явна фактическа грешка с 
вносител Иван Чакъров - кмет на район „Красна поляна”

Г-н Чакъров обясни, че от доста време има публикации в пресата и фейсбук, че улицата 
е кръстена на първия кмет на София, Манолаки Ташев и на тази малка улица се намира 
единствено клиниката Св. София. В началото на миналия век там е имало 15 къщи. 
Откриваме първите записани хора регистрирани там от 1921г. Ташкови ливади е 
старостилно наименование на местността. Вероятно може да се е заселил някои от 
първите Ташеви, но е възможно и улицата да е кръстена на първия кмет на София. Няма 
исторически данни да потвърдят. Нека остане с името Манолаки с името на първия кмет 
на София.

Г=жа М. Едрева предложи в последствие да се обособи някакво площадно пространство 
или градина в този обсег. Комисията ще бъде на разположение, за да обсъди, именуване 
на площадно или градиснко пространство.

Г-н Чакъров предложи да се постави мемориална плоча на първия кмет на София, за 
да популяризираме този човек.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 5 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК08-14625/13.11.2020 г. относно: Предложение за преименуване 
на улица - тупик „Български апокриф“ (старо име ул.505А) в кв. "Драгалевци”, улица от 
О. Т. 42 до О. Т. 43 от действащия регулационен план на м. „ в. з. Симеоново -Драгалевци 
II част“, СО-Район „Витоша“ гр. София с вносител Теодор Петков - кмет на район 
„Витоша“
Представител на район Витоша обясни, че поради дублиране на адреси се предлага името 
Панайот Славков, български политик, председател на БНС, министър на правосъдието. 
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12



т. Разни

Против няма

Въздържали се няма

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие: Борислав Бориславов


